
Biedrības „Mārupes uzņēmēji” 

vienotais reģ.Nr. 50008177971, juridiskā adrese: Daugavas iela 29, Mārupe, Mārupes nov., LV-2167, Latvija 

valdes sēdes protokols Nr. 2015-9-1 

 

Mārupē, 2015. gada 10. septembrī, plkst: 18:00 

Sēdē piedalās: 

Biedrības valdes locekļi: S. Jeromanova-Maura, I. Ignatenko, S. Savickis, J. Baibakovs 

Biedrības biedri: L.Putniņa, K. Bodnieks, E. Sondore 

Viesi:  

 

Sēdi vada: S. Jeromanova-Maura 
Sēdi protokolē: Elīna Grāve 
 
Valdes sēdes dienas kārtība: 

1. Kvoruma noteikšana, sēdes vadītāja un protokolētāja iecelšana 

Valdes sēdei ir kvorums, piedalās 4 no pieciem valdes locekļiem. 
Par sēdes vadītāju tiek ievēlēts S. Jeromanova-Maura , bet par sēdes protokolētāju – E. Grāve. 
(PAR 4 PRET: 0, ATTURĀS: 0) 
 
2. Izskatāmie jautājumi: 

Jautājums: Uzņēmēju Vēstis Ziņotājs: S. Jeromanova-Maura 

Diskusija: Atrisināts jautājums par samaksu koordinatorei par reklāmu piesaisti par periodu kopš pagājušā gada 
augusta. Jāsāk sagatavot oktobra izdevumu. K. Bodnieks interesējas par Uzņēmēju Vēstīm ir peļņa, S. 
Jeromanova-Maura ziņo, ka izdevums strādā ar peļņu. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS:0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzsākt sagatavot oktobra izdevumu. E. Grāve 28.09.2015. 

 

Jautājums: Jaunu biedru piesaistīšana Ziņotājs: S. Jeromanova-Maura 

Diskusija: Sarunas ar SIA “Multipack” aizvien ir procesā, Ilona uzsākusi sarunas ar SIA „Vitraktor”.  

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS:0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Turpināt uzrunāt potenciālos biedrus izmantojot personīgos kontaktus. Valde 02.11.2015. 

 

Jautājums: Ziemassvētku aktivitātes Ziņotājs: S. Jeromanova-Maura 

Diskusija: Jāuzsāk sagatavot Ziemassvētku dāvanas, K. Bodnieks norāda, ka vajadzētu valdes locekļiem personīgi 
apsveikt biedrus. S. Savickis ierosina, ka vajadzētu izgatavot atpazīšanas zīmes, piemēram, uzlīmes, kuras 
ielīmēt logā. S. Jeromanova-Maura ierosina izgatavot sveces ar biedrības logo.  

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Preču zīmes reģistrēšanas jautājums tiek virzīts uz nākamo kopsapulci. J. Baibakovs 18.03.2016. 

 

 

Jautājums: II Vislatvijas Reģionālo uzņēmēju biedrību kongress – 
aktualitātes 

Ziņotājs: S. Savickis 

Diskusija: 27. novembrī Ogrē, Uzņēmēju dienu ietvaros notiks II Vislatvijas reģionālo uzņēmēju biedrību 

kongress. Kongresa mērķis ir uzņēmēju, pašvaldību un valsts pārstāvju efektīvas sadarbības nozīmības 
aktualizēšana. Tas būs diskusiju forums, kura nolūks ir uzņēmēju, likumdevēju un izpildvaras dialoga 
veicināšana ar mērķi uzlabot uzņēmējdarbības vidi Latvijā, veidot konkurētspējīgu un plaukstošu Latvijas 
tautsaimniecību, izcelt un uzteikt labos Latvijas piemērus pašvaldībās, kur reģionālās attīstības stratēģijas 



ieviešana ir veiksmīga. Kongresu organizē Ogres novada uzņēmēju biedrība, Ogres novada pašvaldība un Ogres 
Biznesa un Inovāciju Centrs. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

 Nepieciešamības gadījumā konsultēt Ogres uzņēmēju biedrību  S. Savickis 27.11.2015. 

 

 

Jautājums: Jaunā biedra uzņemšana Ziņotājs: S. Jeromanova- Maura 

Diskusija: Uzņēmums SIA „Study link” atsūtījis pieteikumu iestāties biedrībā un apmaksājis iestāšanās maksas 
un 1. gada dalības maksas rēķinu. Personīgu iemeslu dēļ uzņēmuma vadītāja L. Dravniece nevarēja piedalīties 
valdes sēdē. Valde vienbalsīgi nobalso par iestāšanos. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Vienbalsīgi nobalsots PAR uzņemšanu 
S. Jeromanova-
Maura 

14.09.2015. 

 

Jautājums: Uzņēmēju pasākums janvārī  – idejas, plāns Ziņotājs: S. Jeromanova- Maura 

Diskusija: Dome izteikusi piedāvājumu finansēt Uzņēmēju balli janvārī, budžetā šim mērķim ir paredzēti līdzekļi. 
Dome arī vēlas apbalvot uzņēmējus pašu izvēlētās kategorijās. Provizoriskais pasākuma norises datums ir   
15.janvāris. Aicinām sadarbības partnerus un citas biedrības. Par atbildīgo pasākuma organizēšanā tiek ievēlēta 
I. Ignatenko. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0)   

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzsākt pasākuma plānošanu. I. Ignatenko 09.11.2015. 

 

Jautājums: LEADER aktivitātes, cik esam gatavi paši piedalīties 
un iesaistīties 

Ziņotājs: S. Jeromanova- Maura 

Diskusija: Lai realizētu projektu LEADER programmas ietvaros iespējams saņemt 80% finansējumu iespējams, 
20% jābūt pašu finansējumam. Biedrībai ir saistoša biroja izveide – ēkas celtniecība. Jāuzzina kādas ir 
atbalstāmās programmas, lai varētu sagatavot projekta pieteikumu. Janvārī tiks izsludinātas atbalstāmās 
programmas.  

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Uzaicināt uz tikšanos Pierīgas partnerības pārstāvjus, lai izteiktu 
priekšlikumus stratēģijas izstrādei. 

S. Jeromanova- 
Maura 

14.09.2015. 

 

 

Jautājums: Rail Baltica darba grupa Ziņotājs: S. Jeromanova- Maura 

Diskusija: Sanāksmē par darba grupas izveidi piedalījās Meliorators J, Doka, Multipak un Sabiedrība Mārupe. 
Pirmdien, 14.09.  plkst. 9.00 tikšanās ar Mārupes novada Domi par Rail Baltic. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Iespēju robežās apmeklēt sanāksmi un iesaistīties Valde 14.09.2015. 

 

Jautājums: Mārupes uzņēmēju pieteikums Zviedrijas biznesa balvai Ziņotājs: S. Jeromanova- Maura 

Diskusija: Ir sagatavots pieteikums balvas par uzņēmumu SIA „FIXMAN”, S. Savickis ierosinājis, lai SIA „SilJa” arī 
piesakās. S. Jeromanova- Maura norāda, ka šobrīd nav iespējas aizpildīt apjomīgo pieteikumu. S. Savickis 
ierosina varbūt varētu K. Bodnieks varētu pieteikt SIA „Prolux”. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Nosūtīt K. Bodniekam informāciju par projektu un pieteikšanās iespējām. E. Grāve  10.09.2015. 

 



Jautājums: Sadarbības efektivizēšana ar Mārupes novada domi Ziņotājs: S. Savickis 

Diskusija: Biedrības priekšlikums par sadarbības realizāciju šobrīd dzīvē nestrādā. S. Savickis ierosina, ka 
vajadzētu ierosināt jaunu sadarbības formas priekšlikumu. Priekšlikums noorganizēt tikšanos ar Mārupes 
novada Domes vadību M.Bojāru, L. Kadiģi, I. Punculi. Tiek sagatavots priekšlikums turpmākajam sadarbības 
modelim. 

Lēmums: (PAR: 4, PRET: 0, ATTURĀS: 0) 

Darbības Atbildīgais Termiņš 

Vienoties par tikšanās laiku. 
S. Jeromanova- 
Maura 

16.09.2015. 

 

 

 

Valdes sēdi beidz plkst: 19.30 

Sēdi vadīja:   S. Jeromanova- Maura 

Sēdi protokolēja:   Elīna Grāve 


